
Persconferentie coronavirus 20 januari in eenvoudige taal. 

 
Demissionair premier Mark Rutte heeft in een persconferentie medegedeeld dat er nieuwe maatregelen worden 
genomen t.a.v. het dagelijkse leven. De ingrijpendste maatregel is een avondklok t/m 10 februari van 21:00 uur tot 
4:30 uur. Ook het maximale aantal bezoekers thuis is verder teruggeschroefd tot 1 persoon per dag 
De nieuwe regels zijn strenger maar dat nodig. 
 
In het kort samen gevat: 
 

• Blijf zoveel mogelijk thuis. 
• Ga ook maximaal 1 keer per dag ergens op bezoek. 

• Werk thuis. Ga alleen naar het werk als het moet. 

• Mensen die in de zorg werken, mogen doorgaan met werken. 

• Ontvang dan niet meer dan 1 gast ouder dan 13 jaar per dag.. 

• Buiten sporten mag met max. 2 personen op 1 ½ meter afstand. 

• Alle binnen locaties zijn dicht. 

• Wedstrijden zijn verboden. 

 

Meer informatie is te vinden op de site van de rijksoverheid. 
 

Niet vergeten: 
 

• Was vaak je handen met water en zeep, daarna je handen goed drogen. 

• Hoest en nies aan de binnenkant van je elleboog. 

• Gebruik bij het snuiten van de neus papieren zakdoekjes en gooi ze daarna meteen weg. 

• Schud GEEN handen. 

• In álle openbare ruimten is een mondkapje VERPLICHT. 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/algemene-coronaregels/basisregels

